
 PROTOKÓŁ  Nr 58.2017 
z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 5 wrze śnia 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Robert Pacuszka               -  Członek Komisji  
4. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
5. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
6. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji 
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Waldemar Banaszek- Zastępca Burmistrza Gminy Tłuszcz  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Sprawy różne oraz zapoznanie się z korespondencją;  
3. Wyjazdowa część posiedzenia.  
 
Ad1. Protokół Nr 57.2017 z dnia 18 sierpnia 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Zarządzenie Nr 0050.90.2017 Burmistrza Tłuszcza z dnia 29 sierpnia 
2017r. w sprawie: przedstawienia informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Tłuszcz, informacji o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2017 roku. 
Załącznik Nr 1 do protokołu.  
 
Komisja wnosi o przebycie na kolejne posiedzenie Skarbnik Gminy 
Tłuszcz w celu omówienia informacji.  
 

2. Zarządzenie Nr 0050.91.2017 Burmistrza Tłuszcza z dnia 29 sierpnia 
2017r. w sprawie szczegółowych zasad, trybu i terminów opracowania 
materiałów planistycznych do projektu uchwały budżetowej na rok 2018 
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oraz do projektu wieloletniej prognozy finansowej na 2018 rok i lata 
następne. 
Załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

  Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak odczytał treść zarządzenia.  
 

3. Odpowiedź dla Radnych Powiatu Wołomińskiego na pismo dotyczące 
zaniedbań z zakresu ochrony środowiska na terenie naszej Gminy.  
Załącznik Nr 3.  
 
Komisja zapoznała się.  

 
Sprawy różne: 
 

• W związku z wyjazdową częścią posiedzenia w dniu 18 sierpnia, Komisja 
uważa, że zabezpieczenie na terenie wysypiska śmieci w miejscowości 
Wólka Kozłowska jest prawidłowe. Podczas wizyty nie stwierdzono 
nieprzyjemnych zapachów, komisja nie zgłasza uwag.  

• Komisja uważa, że w sprawie ul. Przejazdowej powinna zostać 
zastosowana spec ustawa i wnosi  o przybycie na przyszłe posiedzenie 
Pana Piotra Gołosia Głównego Specjalisty ds. Infrastruktury Drogowej.  

• Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że odbyło się 
spotkanie z władzami kolei odpowiedzialnymi za budowę wiaduktu nad 
przejazdem kolejowym w Tłuszczu- jest wykonany projekt, który będzie 
aktualizowany, wkrótce zostanie przygotowana specyfikacja. Przetarg 
zostanie ogłoszony w III kwartale tego roku z wykonaniem do 2020 roku.  
Dodał, że wykonane zostanie przejście pieszo- rowerowe do os. Młodych 
w Jasienicy- wykonanie nastąpi w przyszłym roku, a w obecnym zostanie 
ogłoszony przetarg.  

• Poruszono temat przejęcia placów zabaw i boisk przez Zakład Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Tłuszczu. Zastępca Burmistrza 
powiedział, że w chwili obecnej na terenie gminy znajduje się ponad 30 
placów zabaw. Na ten cel powinny zostać zabezpieczone środki z 
funduszy sołeckich i przekazać je na konserwację sprzętów oraz koszenie.  
Radny Mirosław Sobczak zaproponował, aby zostało wydane 
zarządzenie, które określałoby kwotę, która automatycznie powinna być 
pobierana na konserwację placu zabaw z funduszu sołeckiego.  

• Radny Waldemar Sitek zgłosił konieczność wykoszenia wyjazdu              
na ul. Zakrzewie w kierunku ul. Tłuszczańskiej oraz wykoszenie i 
uprzątnięcie krzaków na ul. Długiej przy dębach.  

• Radny Mirosław Sobczak powiedział, że kontaktował się z nim Sołtys 
Stasinowa, który spytał, czy byłaby możliwość wykorzystania 
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wywożonego urobku w związku z udrażnianiem rowu i przebudową 
mostu.  

• Radna Urszula Pankowska spytała czy został rozstrzygnięty przetarg na 
budowę wodociągu.  
Zastępca Waldemar Banaszek odpowiedział, że przetarg będzie ponownie 
ogłoszony, gdyż nie wyłoniono wykonawcy.  
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że wszystkie przetargi na budowę 
wodociągów powinny zostać ogłoszone na początku roku.  

• Radny Włodzimierz Malinowski powiedział, że komunikaty na stacji  
PKP, a szczególnie w przejściu podziemnym są ogłaszane w sposób 
niewyraźny.   
Spytał czy byłaby możliwość zakupu i postawienia bramek do gry w piłkę 
na ul. Słowiczej, jeśli właścicielka terenu wyraża zgodę na korzystanie z 
niego przez młodzież.  
Zastępca Waldemar Banaszek powiedział, że należy w tym celu spisać 
porozumienie nieodpłatnego użyczenia działki pod boisko oraz kupić 
bramki z atestem.  

• Radny Robert Pacuszka spytał o termin budowy przejścia od chodnika 
między torami do ul. Mazowieckiej oraz Norwida.  
Zastępca Waldemar Banaszek powiedział, że w tej chwili trwają 
ustalenia, inwestycja zostanie zrealizowana.  

• Radny Mirosław Sobczak spytał, czy jest zaplanowane wykonanie nowej 
nakładki asfaltowej na ul. Kielaka w związku ze zniszczeniem jej przez 
ciężki sprzęt.  
Zastępca Waldemar Banaszek powiedział, że zostanie ona wykonana w 
ramach środków przeznaczonych na budowę nowego targowiska 
miejskiego. Dodał, że w dniu dzisiejszym Burmistrz Tłuszcza podpisał  
umowę z Urzędem Marszałkowskim, w związku z czym Gmina pozyskała 
1 mln zł na budowę. 
 
Komisja wnosi o przedstawienie koncepcji komunikacyjnej, która będzie 
obowiązywała przy nowobudowanym targowisku miejskim, załącznik Nr 4 
do protokołu.  

 
• Radny Robert Pacuszka zwrócił uwagę na konieczność udrożnienia rowu 

od przejazdu w ciągu ul. Zjazdowej i Przejazdowej na os. Borki w 
kierunku rzeki.  
Zastępca Waldemar Banaszek powiedział, że ta uwaga została przekazana 
podczas spotkania z przedstawicielami kolei, którzy się do niej 
przychylili.  
 

Ad3. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 19 września 2017r. 
godzina 15.30.  
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Komisja na posiedzenie zaprasza Skarbnik Gminy Tłuszcz oraz Głównego 
Specjalistę ds. Infrastruktury Drogowej Urzędu Miejskiego.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
Dnia 6 września 2017 r.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
                                                                              
                 
 
 


